
 

Zápisnica 

z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pavlovej Vsi, konaného dňa 12.06.2023 

 

Prítomní poslanci: Marian Kováč, Mgr. Júlia Littvová, Ing. Michaela Tomková, Drahomír Vallo, 

Bartolomej Valo  

Ospravedlnení poslanci: 0  

Neospravedlnení poslanci: 0  

Starosta obce: Daniel Bacúr  

Hlavná kontrolórka: PhDr. Desana Stromková  

Ostatní: Mgr. Katarína Osadská, Milan Tomko, Zdena Nováková 

 

Návrh programu:  

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu zasadnutia  

3. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Schválenie Záverečného účtu obce za rok 2022 

a) odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu Záverečného účtu obce za rok 2022 

b) schválenie Záverečného účtu obce za rok 2022 a celoročné hospodárenie 

c) použitie prebytku hospodárenia na tvorbu rezervného fondu 

6. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2023 

7. Rôzne 

8. Záver 

 

K bodu 1.  

Otvorenie  

Zasadnutie otvoril a prítomných privítal starosta obce Daniel Bacúr. Skonštatoval, že z počtu 5 

poslancov sú prítomní 5 a obecné zastupiteľstvo  je uznášaniaschopné. 

 

K bodu 2.  

Schválenie programu zasadnutia  

Starosta predložil návrh programu rokovania, ktorý bol zverejnený zákonom stanoveným spôsobom a v 

určenom termíne. Program rokovania bol prítomnými poslancami schválený.  

Hlasovanie:  

za: Marian Kováč, Mgr. Júlia Littvová, Ing. Michaela Tomková, Bartolomej Valo, Drahomír Vallo 

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasovali: 0, neprítomní pri hlasovaní: 0  

 

Na návrh starostu obce bol doplnený do programu rokovania bod 7. „Zámer nájmu pozemkov parc. č. 

E KN 1043/1 a E KN 1043/2“.   

K predloženej zmene programu rokovania nemali poslanci žiadne pripomienky a zmenu programu 

schválili.  

Hlasovanie:  

za: Marian Kováč, Mgr. Júlia Littvová, Ing. Michaela Tomková, Bartolomej Valo, Drahomír Vallo 

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasovali: 0, neprítomní pri hlasovaní: 0  

 

 

 



K bodu 3.  

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

V zmysle Rokovacieho poriadku za zapisovateľku určil starosta Mgr. Katarínu Osadskú a za 

overovateľov Mariana Kováča a Drahomíra Valla.   

Obecné zastupiteľstvo v Pavlovej Vsi berie na vedomie určenie zapisovateľky  a overovateľov 

zápisnice.   

Hlasovanie:  

za: Marian Kováč, Mgr. Júlia Littvová, Ing. Michaela Tomková, Bartolomej Valo, Drahomír Vallo 

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasovali: 0, neprítomní pri hlasovaní: 0  

 

 

K bodu 4.  

Kontrola plnenia uznesení 

Starosta obce informoval o kontrole plnenia uznesení zo zasadnutí obecného zastupiteľstva.     

Obecné zastupiteľstvo v Pavlovej Vsi berie na vedomie správu o plnení uznesení z predchádzajúcich 

zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Pavlovej Vsi.  

Hlasovanie:  

za: Marian Kováč, Mgr. Júlia Littvová, Ing. Michaela Tomková, Bartolomej Valo, Drahomír Vallo 

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasovali: 0, neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

 

K bodu 5.  

Schválenie Záverečného účtu obce za rok 2022 

a) odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu Záverečného účtu obce za rok 2022 

b) schválenie Záverečného účtu obce za rok 2022 a celoročné hospodárenie 

c) použitie prebytku hospodárenia na tvorbu rezervného fondu 

 

PhDr. Desana Stromková predniesla odborné stanovisko k návrh Záverečného účtu obce za rok 2022, 

ktorý poslanci obdržali pred zasadnutím mailom. Navrhla prebytok hospodárenia použiť na tvorbu 

rezervného fondu. 

Obecné zastupiteľstvo v Pavlovej Vsi berie na vedomie odborné stanovisko hlavnej kontrolórky 

k návrhu Záverečného účtu obce za rok 2022, schvaľuje Záverečný účet obce za rok 2022 bez výhrad 

a prevod prebytku hospodárenia do rezervného fondu vo výške 9 901,13 eur 

Hlasovanie:  

za: Marian Kováč, Mgr. Júlia Littvová, Ing. Michaela Tomková, Drahomír Vallo, Bartolomej Valo,  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasovali: 0, neprítomní pri hlasovaní: 0  

 

 

K bodu 6. 

Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2023 

Hlavná kontrolórka PhDr. Desana Stromková predniesla správu návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky na II. polrok 2023, ktorý bol zverejnený v zákonom  danej lehote. 

Obecné zastupiteľstvo v Pavlovej Vsi schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II. 

polrok 2023 a poveruje hlavnú kontrolórku vykonaním kontrol podľa schváleného plánu. 

Hlasovanie:  

za: Marian Kováč, Mgr. Júlia Littvová, Ing. Michaela Tomková, Drahomír Vallo, Bartolomej Valo, 

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasovali: 0, neprítomní pri hlasovaní: 0  



K bodu 7.  

Zámer nájmu pozemkov parc. č. E KN 1043/1 a E KN 1043/2 

Po prejavenom záujme zo strany p. Jaroslava Perečka a p. Jaroslava Ruseka o nájom predmetných 

pozemkov, boli žiadatelia oslovení, pre podanie ponúk na sumu nájmu. Zámerom prenájmu bol prístup 

k vode – potôčiku. Na základe prejavu starostu a vyjadrení sa jednotlivých poslancov, bolo jednohlasne 

udobrené, že žiadny z uchádzačov, nedostane pozemky do nájmu a budú môcť využívať obecný 

pozemok súčasne. 

Poslanci nedoporučili prenájom pozemkov E KN 1043/1 a E KN 1043/2, ktoré sú vo vlastníctve obce 

Pavlova Ves pre záujemcov p. Jaroslava Perečka a p. Jaroslava Ruseka.  

Obecné zastupiteľstvo v Pavlovej Vsi  nedoporučuje nájom pozemkov parc. č. E KN 1043/1 a E KN 

1043/2. 

Hlasovanie:  

za: Marian Kováč, Mgr. Júlia Littvová, Ing. Michaela Tomková, Drahomír Vallo, Bartolomej Valo, 

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasovali: 0, neprítomní pri hlasovaní: 0  

 

 

K bodu 8. 

Rôzne 

 

Daniel Bacúr, starosta obce 

- informoval o dokončení prác na „prístavbe“ k domu poslednej rozlúčky, pozval poslancov na 

osobnú obhliadku staveniska, ktorí konštatovali spokojnosť s vykonanou prácou 

- informoval o presune 1000l nádoby do vnútra cintorína tak, aby z vonkajšej strany 

nezavadzala a bol bližší prístup k vode pri starostlivosti o hroby. Taktiež informoval o oprave 

ventilu na nádrži, doplnení krhly a iného príslušenstva pre údržbu hrobov a doplnení 

informačnej tabule o nakladaní s odpadmi 

- informoval o doterajšom a následnom odvoze rôzneho odpadu z obce ako gumy, 

elektroodpad, šatstvo, nábytok a neskoršie pristavenie velkoobjemového kontajnera 

- informoval o prešetrení vyvezeného hnoja v „Rovniach“ pričom bol prichytený Baláž Ján. 

Taktiež v tejto veci bude starosta konať a pokúsi sa dohodnúť s majiteľmi hnojiska pri 

„bytovkových maštalkách“ na odstránenie hnojiska, nakoľko sa v jeho blízkosti rozmnožili 

potkany 

- informoval o urgentnom opílení 4 stromov, nakoľko internetový signál skrz dedinu dosahoval 

nedostačujúce hodnoty. V tejto veci požiadal poslancov o vytypovanie stromov, ktoré je 

potrebné vypíliť mimo vegetačného obdobia z hľadiska ohrozenia majetku a zdravia 

 

Marián Kováč, poslanec 

- informoval o potrebe vypílenia brezy pri hornom moste, ktorá svojimi koreňmi narúša 

odtokový kanál 

 

Michaela Tomková, poslanec 

- sa informovala o možnosti zlikvidovania betónového kontajnera za cintorínom 

 

Júlia Littvová, poslanec 

- informovala o spadnutom strome cez Petrušku oproti jej domu 

- informovala o potrebe ošetrenia altánku na „Húšťavke“ 



 

 

Drahomír Vallo, poslanec 

- informoval sa, prečo nie je osadená tabuľa pri cyklistickom opočívadle. Starosta už túto vec 

prešestroval a dostal odpoveď od Klastra Liptov, že sa vyrábajú nové mapy, ktorých dodávka 

mešká, ale mali by byť osadené 1-2 júlový týždeň 2023. 

- sa informoval o pôsobení dobrovoľného hasičského zboru. Starosta informoval, že na základe 

zvýšenej časovej náročnosti (v priebehu pracovných dní) na školenia, nebolo zlúčiteľné ďalšie 

pôsobenie zboru. 

 

Milan Tomko, hosť 

- informoval o prepade cesty pred Vrašťákovcami a miestnym kostolom 

 

 

K bodu 9. 

Záver  

Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ.  

 

Zapísala: Mgr. Katarína Osadská  

 

Overovatelia zápisnice:  

 

Marián Kováč       ............................................  

 

Drahomír Vallo      ............................................. 

 

 

 

       ............................................. 

        Daniel Bacúr 

        starosta obce 


